
Referat af bestyrelsesmøde mandag den 22.2 2016. 

Deltagere: Karl, Mette, Troels, Henrik. 

Afbud: Ken 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde (26.10):  

Referat blev godkendt uden bemærkninger. 

 

Siden sidst: 

NCC er kontaktet og første del af reparation er udført og anden del bliver udført i løbet af foråret. 

Tage Svendsen har været behjælpelig med at lave en ny hjemmeside og den bliver sat i værk inden 1. 

marts. 

Regnskab 2015 og budget 2016:   

Regnskab er gennemgået og godkendt. 

Budget er udarbejdet. 

Forretningsorden og vedtægter: 

Forretningsordenen er gennemgået og den er vedtaget med en enkelt ændring. 

Små ændringer i vedtægterne (fra Villy Jensen) skal vedtages på en ekstraordinær generalforsamling. 

Vejfonden – ny asfalt om 10-15 år? 

Vi har haft besøg af en ingeniør fra NCC, som vil give foreningen et tilbud på at lægge ny asfalt på alle vores 

private veje. Herved kan vi bedre danne os et overblik over, hvad vi skal spare op de kommende 10-15 år. 

Status på nabohjælp v. Mette:  

Skilte til området købes og placeres strategisk rigtigt. 

Kort indslag på generalforsamlingen af Mette eller Claus. 

Planlægning af generalforsamling: 

Dato og form: Troels kontakter forsamlingshuset ang dato og skriver indkaldelsen. 

Forslag fra bestyrelsen: Hæve indbetaling til vejfond fra 350 kr til 750 kr. Kontingent hæves fra 1600 til 2000 

kr. 



Der indkaldes til et nyt bestyrelsesmøde inden generalforsamlingen (dagsorden er generalforsamlingen og 

underskrivelse af regnskabet/budgettet). 

Forsikring – bestyrelsesansvarsforsikring og netbank forsikring:  

Det er vedtaget, at vi køber en netbank (hacker) forsikring til 862 kr om året. 

Legeplads 

Herunder 2 nye mål – skaffet af Mikkel fra Løvagervej. 

Arbejdsdag i foråret: Satser på maj måned. 

Eventuelt:  

Bækken. Må vi rense den op? Troels spørger kommunen. 

Ref. Henrik. 

 


